
 De sterren van It Heidenskip, een initiatief van de familie Groenhof en de familie Lycklema a 
Nijeholt. Wat begon als een klein idee (stuk of 20) werd uiteindelijk een project voor in het 
hele Heidenskip. Met vrijwilligers sterren bouwen om ze vervolgens aan de gevels te plaatsen 
in totaal meer dan 100 stuks. Ik hoorde al dat er speciaal werd omgereden door mensen om 
de sterren te bewonderen en regelmatig werden er, ook bij ons in de auto zoveel mogelijk 
sterren geteld.  Dit alles is mogelijk gemaakt door allemaal vrijwilligers en door financiële 
ondersteuning vanuit het ondernemingsfonds. Een hoop mensen gaven aan om een 
vrijwillige bijdrage te doen om mee te betalen aan de sterren, er is toe besloten om dit te 
schenken/geven aan de kerk van It Heidenskip. 

 Aanvraag van Jelle de Vries om een kunstwerk in It Heidenskip te plaatsen, klaarblijkelijk lijkt 
het kunstwerk aan de te hoge kant 18mtr. De stemming binnen dorpsbelang is wisselend. In 
Winsum is er ook sprake van om het zelfde soort kunstwerk. De fierljep vereniging is hierover 
geïnformeerd en ook die waren niet heel enthousiast. Kostenplaatje was ook behoorlijk 
hoog. Exacte bedrag niet meer helder op de bril maar was meer dan 10 k. 

 Dan was er het verhaal over de vrijwilligers die het hek hebben geplaats bij het fierljep 
terrein. Even als kanttekening dat dit keurig gedaan is. Siebe gaf mij een briefje met de 
gemaakte uren met de vraag of ze hiervoor ook een vergoeding konden krijgen aangezien 
het hek toch moest komen en dit de gemeente behoorlijk wat geld had uitgespaard. Dit 
hebben we aangekaart bij de gemeente en na heel veel heen en weer gebel en gemaild te 
hebben is er uiteindelijk een omgekeerde vrijwilligersvergoeding aangevraagd en na een 
aantal maanden uiteindelijk toegezegd zodat de vrijwilligers een keurig vergoeding hebben 
ontvangen. Dorpsbelang, dus alle inwoners van It Heidenskip,  heeft overigens het materiaal 
betaald wat nodig was om het hek te realiseren. 

 We kregen vorig jaar de vraag vanuit de kerkraad of het mogelijk was om een gedenkteken 
te plaatsen waarop bordjes kunnen worden geplaatst ter herinnering aan de mensen die in It 
Heidenskip zijn overleden. Mellius had hiervan een paar foto’s die hij op vakantie had 
gemaakt. Vanuit dorpsbelang hebben wij aangeboden om dit te ondersteunen middels: 
contact met de Gemeente en eventueel financiële ondersteuning. We hebben dit overlegd 
met de gemeente en die stonden hier heel positief tegenover. Er is inmiddels een werkgroep 
in het leven geroepen onder leiding van dominee Vriend en die hebben het eerste overleg 
gehad. Tot op heden geen terugkoppeling ontvangen.

 De vlaggenmast bij de kerk is gerenoveerd door Siebe, nieuw touwtje en een nieuw vlag. 
 We hebben aanvraag trekkingsrecht en budget 2024 vanuit het ondernemingsfonds 

ingestuurd en gekregen: € 9668,00 (2024) € 3375.48 (2023) Tevens hebben we de aanvraag 
van 2025 ook gedaan en klaarblijkelijk hebben we dan over een bedrag van € 8.926,52

 Jehannes is namens dorpsbelang bij de vergadering van “Ald Nijefurd” geweest, iets wat 
jaarlijks terugkomt en waar we altijd wel van de partij zijn. Jehannes licht dit toe. 

 Actief onderwerp wat hierin besproken wordt is het Antonius ziekenhuis waar we regelmatig 
mail verkeer van hebben met als doel proberen het ziekenhuis binnen de gemeente te 
houden. Geen updates..

 Dan is er natuurlijk de hele discussie omtrent het aanpakken van de N359, hierover is talloze 
keren heen en weer gemaild met de provincie en gemeente en met vooral de vraag: wat 
doen we met de veiligheid en hoe zorgt de provincie of gemeente ervoor dat de hele 
verkeersdrukte onder controle worden gehouden. Antwoord van de provincie wat: dan moet 
je bij de gemeente zijn. Antwoord van de gemeente: dan moet je bij de provincie zijn. We 



hebben wel gezien dat de politie behoorlijk actief met de laser gun in de weer is geweest en 
dat daarbij behoorlijke geschreven is en als je de wijkagent mag geloven hebben ze daarbij 
onze eigen inwoners ook bekeurd.

 Om maar even een sprongetje te maken naar de politie, we hebben inmiddels kennis 
gemaakt met onze nieuw wijkagent. Dhr. Feike Groen  Het toch een behoorlijke 
snelheidsremmer als er een politieauto bij je voor de deur we hoorden toen we buiten nog 
even stonden na te praten de auto’s letterlijk met hoge snelheid aankomen en nadat de 
reflectors van de politieauto in het zicht waren het geluid behoorlijk dalen.  En ik begreep dat 
er mensen bij het biljarten al begonnen met een frisje in plaats van een biertje: want ze staan 
bij ‘Andries’ voor te controleren… 

 We hebben een aanvraag binnengekregen voor een vergoeding voor de “Skerven van de 
Skar”, dit is nog onder beraad.  

 Aanvraag podcast/fietsapp mede over de watersnoodramp van 1825, dit is toegekend.
 Er is inmiddels naar aanleiding van de enquête over de woonbehoefte in It Heidenskip een 

werkgroep opgericht met 9 jongeren en met de ondersteuning van 2 leden van Dorpsbelang.
Doel is om uit te zoeken wat de mogelijkheden zijn binnen de gemeente qua mogelijkheden 
om eventueel nieuw te bouwen. Mail naar de gemeente is inmiddels opgesteld maar moet 
nog worden fijn getuned zodat hij vervolgens kan worden verstuurd. Taak voor de werkgroep 
is om op papier te zetten wat de woonwensen zijn en hoe zij dit voor zich zien. Er is nog een 
lange weg te gaan maar in ieder geval is er beweging.


